
Referat fra bestyrelsesmøde den 28. februar 2017 for 

Grundejerforeningen Suderbo I. 

Afholdt ved Kim Winkel 

Til stede var Jonny Offersøy (JO), Kjeld Stoksted Nielsen (KN), Kim Winkel (KW) og Carsten Kjær 

(CK)(Referent). 

 

DAGSORDEN: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 4. oktober 2016 hos Jonny 
2. Orientering fra formanden. 
3. Opfølgning på nabohjælp. (Carsten) 
4. Vejtræer på de private fællesvej (Kjeld). 
5. Drøftelse vedr. tilbud om fjernelse af læbæltet ved Heimdalsvej. 
6. Orientering vedr. vintervedligeholdelse på de private fællesveje (Kim/Jonny). 
7. Orientering vedr. vintervedligeholdelse på de offentlige fortove Hødersvej/Odinsvej og 

Baldersvej (Kim/Jonny) 
8. Vedligeholdelse af de grønne områder i 2017 (Jonny) 
9. Orientering fra kasserer vedr. foreningens økonomi (Kjeld). 
10. Bordet rundt. 
11. Nyt møde. 

 
 

1. Referatet fra sidste møde godkendt uden anmærkninger 

 
2. JO orienterede: 

- Brohus fortsætter i 2017 med vedligeholdelse af grønne områder. 

- Legepladsen på Lokesvej er nu godkendt. 

 
3. CK orienterede om ”Nabohjælp”: 

- Folder og skrivelse omdeles med indkaldelsen til Generalforsamlingen 2017.  

- CK prøver at få skiltene gratis onsdag 8/3 kl. 0900 – ellers køber vi skiltene. 

  

4. KN – foreslog fældning af træer, der skygger for vejbelysning. Besluttet at beholde 
træerne og få dem stynet. JO aftaler med Brohus. 
 

5. KN – fremlagde tilbud om rydning på Heimdalsvej, hvilket blev godkendt. KN undersøger 
om der er servitutter på området ved fodboldbanen inden rydning. 
 

6. JO/KW – oplyser, at Stæten ikke har været tilkaldt for rydning på de private fællesveje. 
 

7. JO/KW – Kommunen forestår vintervedligeholdelse på de offentlige fortove og stier, 
samt foretager græsslåning af rabatterne på de offentlige fortove. 

 

8. JO – Brohus fortsætter som tidligere år. Der iværksættes rydning af læbæltet ved 
Heimdalsvej, når kommunen har givet grønt lys fra kommunen. KN undersøger. 

 



9. KN orienterede: 
 

- Der er pt. 76 medlemmer, der har betalt. 
- Regningen for saltning og snerydning lavere end tidligere år. 
- Foreningens tre konti slået sammen til én. 
- Det foreløbige regnskab 2016 fremlagt – positivt resultat. 

 

10. KN – Bragesvej 1 har meddelt hul i asfalten ved kloakdæksel – CK undersøger. 
JO – CK skal snarest kontakte JO for vejledning i hjemmesiden. 
JO – Næste udvidet møde fastsat til fredag den 5. maj 2017 – nærmere følger fra JO 
 

11. Næste møde aftalt til onsdag den 29. marts 2017 kl. 1900 hos CK.  


